
ROMÂNIA 
JUDEŢUL ALBA 
COMUNA SÂNCEL 
CONSILIUL LOCAL 

PROCES  VERBAL 
Şedinţa ordinară din data de 10.12.2024 

 
 Şedinţa ordinară a Consiliului local Sâncel, din data de 10.12.2024 a fost convocată de 
primarul comunei Sâncel, prin Dispoziţia nr. 257/04.12.2024. 
 La şedinţa de astăzi care se desfășoară la sediul primǎriei comunei Sâncel, sunt prezenţi un 
număr de 9 consilieri din totalul de 11 câţi compun Consiliul local, primarul, secretarul general şi 
contabila. Ședinţa de astăzi este statutară și publică, publicitatea s-a făcut prin afișarea dispoziției de 
convocare în holul Primăriei și pe site-ul institutiei: www.primariasincel.ro.  
 Președintele de ședințǎ d-nul. consilier Biian Ioan supune aprobării consilierilor procesul 
verbal al ședinței anterioare, acesta se aprobă cu 9 voturi pentru, așa cum a fost redactat și înaintat 
spre consultare consilierilor. 

Se trece la pct. 1 de pe ordinea de zi aprobată. 
D-nul. consilier Biian Ioan - preşedinte de şedinţã, dã citire Proiectului de hotãrâre nr. 

58/02.12.2024 privind aprobarea ordinei de zi.  
D-nul. consilier Biian Ioan dã cuvândul d-lui. primar - iniţiatorul proiectului, pentru a fi 

prezentat dupã cum urmeazã: 
1. Proiect de hotarâre  privind aprobarea ordinei de zi; 
2. Proiect de hotãrâre privind rectificarea bugetului local al comune Sâncel; 
3. Proiect de hotãrâre privind aprobarea contului execuţiei bugetare aferent trim.  III 

2024; 
4. Proiect de hotãrâre privind aprobarea cuantumului cotizaţiei către GAL ,,Pe Mureş 

şi pe Târnave” pentru anul 2024; 
5. Proiect de hotãrâre privind aprobarea decontării cheltuielilor pentru naveta 

cadrelor didactice şi nedidactice de la Şcoala gimnazială ,,Ion Pop Reteganul”  Sâncel, pentru 
lunile septembrie 2024 – octombrie 2024;  

6. Proiect de hotãrâre privind aprobarea Reţelei şcolare a unităţilor de învăţământ din 
comuna Sâncel pentru anul şcolar 2024-2025;  

7. Proiect de hotãrâre privind desemnarea unui reprezentant al  Consiliului local, în 
Consiliul de administraţie al Şcolii Gimnaziale “Ion Pop Reteganul” Sâncel; 

8. Proiect de hotãrâre privind desemnarea unui reprezentant al C.L Sâncel, în Comisia 
pentru asigurarea  calităţii educaţiei, care funcţionează în cadrul Şcolii Gimnaziale ,,Ion Pop 
Reteganul” Sâncel;  

9.  Proiect de hotãrâre privind acordarea unui mandat special pentru ajustarea 
tarifelor distincte  pentru serviciile prestate de asocierea SC GREENDAYS SRL/ 
GREENDAYS 2 - SOLUÇOES AMBIENTAIS SA în baza Contractului de delegare prin 
concesiune a gestiunii activităților de colectare și transport a deșeurilor în Zona 4 Lot 4 Blaj 
cu nr. 159/23.08.2018; 

10. Proiect de hotãrâre privind trecerea din proprietatea privatã a comunei Sâncel în 
proprietatea Statului Român – domeniul public şi în administrarea Ministerului Mediului, 
Apelor și Pădurilor prin Administrația Națională Apele Române al imobilului teren înscris în  
CF nr. 72892 Sâncel cu nr. cad. 72892 în suprafaţã de 200 mp., imobil teren care se identificã 
cu terenul aferent albiei minore a cursului de apã Valea Mare;  



11. Proiect de hotãrâre privind aprobarea divizului general final si a indicatorilor 
tehnico economici finali  pentru obiectivul de investiții „Modernizare strǎzi în localitatea 
Sâncel, comuna Sâncel, judeţul Alba”: str. Simion Bǎrnuțiu, str. Iacob Mureșianu, str. 
Gheoghe Şincai, aprobat pentru finanțarea prin Programul național de investiții „Anghel 
Saligny”;  

12. Diverse. 
Ordinea de zi se aproba cu 9 voturi pentru, adoptându-se H.C.L. nr. 56/10.12.2024. 
 
Se trece la pct. 2 de pe ordinea de zi aprobată. 
D-nul. consilier Biian Ioan - preşedinte de şedinţã, dã citire Proiectului de hotãrâre nr. 

59/02.12.2024 privind rectificarea bugetului local al comune Sâncel.  
Cu privire la acest proiect sunt urmãtoarele discuţii: 
D-nul. primar Cipariu Darius – Alexandru: aţi avut materialele fiecare dintre 

dumneavoastrã, doamna contabilã este prezentã, dacã aveţi întrebãri vã rog sã le adresaţi! 
D-nul. consilier Sãlcudean Teodor – Alin: am o întrebare cu privire la suma de 50.000 lei 

de la capitolul 74.2A.05.02-20 Colectarea, tratarea şi distrugerea deşeurilor – Bunuri şi servicii, ce 
reprezintã aceastã sumã?  

D-na. contabil Coman Ana – Maria: aceastã sumã de 50.000 lei este alocatã pentru plata 
ultimelor facturi de salubritate. Pentru a acoperi plata facturilor din luna noiembrie (parţial 
neplãtitã) şi luna decembrie a acestui an, avem nevoie de aceastã sumã.  

D-nul. primar Cipariu Darius – Alexandru: facturile nu se pot plãti în totalitate din banii 
colectaţi de la populaţie pentru cã nu plãteşte toatã lumea.  

D-nul. consilier Sãlcudean Teodor – Alin: da dar cum recuperãm aceşti bani, pentru cã noi 
trebuie sã plãtim 50.000 lei din veniturile primãriei! 

D-nul. primar Cipariu Darius – Alexandru: eu am cerut o situaţie de la compartimentul 
impozite şi taxe cu persoanele restante. Sã putem lua mãsurile necesare (înştiinţare de platã, 
popire, etc.).  

D-nul. consilier Baloş Alexandru: eu propun, sã fie aprobatã de cãtre C.L. Sâncel o 
Hotãrâre de Consiliu Local prin care datoriile sã fie eşalonate în 3 tranşe, de exemplu.  

D-na. secretar general Ciungan Roxana - Alina: persoanele care au debite restante pot 
plãti eşalonat şi fãrã o hotãrâre de consiliu local.  

Acest proiect se supune la vot şi se aprobã cu 9 voturi pentru, adoptându-se H.C.L. nr. 
57/10.12.2024.  

 
Se trece la pct. 3 de pe ordinea de zi aprobată. 
D-nul. consilier Biian Ioan - preşedinte de şedinţã, dã cuvântul domnului primar pentru 

prezentarea Proiectului de hotãrâre nr. 60/02.12.2024 privind aprobarea contului execuţiei 
bugetare aferent trim.  III 2024.   

D-nul. primar Cipariu Darius – Alexandru: la fel ca şi la proiectul anterior, aţi avut 
materialele fiecare dintre dumneavoastrã, doamna contabilã este prezentã, dacã aveţi întrebãri vã 
rog sã le adresaţi! Nefiind întrebãri acest proiect se supune la vot şi se aprobã cu 9 voturi pentru, 
adoptându-se H.C.L. nr. 58/10.12.2024.  

 
 Se trece la pct. 4 de pe ordinea de zi aprobată. 
D-nul. consilier Biian Ioan - preşedinte de şedinţã, dã cuvântul domnului primar pentru 

prezentarea Proiectului de hotãrâre nr. 61/02.12.2024 privind aprobarea cuantumului 
cotizaţiei către GAL ,,Pe Mureş şi pe Târnave” pentru anul 2024.  

Acest proiect se supune la vot şi se aprobã cu 9 voturi pentru, adoptându-se H.C.L. nr. 
59/10.12.2024.  
 

Se trece la pct. 5 de pe ordinea de zi aprobată. 
D-nul. consilier Biian Ioan - preşedinte de şedinţã, dã cuvântul domnului primar pentru 

prezentarea Proiectului de hotãrâre nr. 62/02.12.2024 privind aprobarea decontării 



cheltuielilor pentru naveta cadrelor didactice şi nedidactice de la Şcoala gimnazială ,,Ion 
Pop Reteganul”  Sâncel, pentru lunile septembrie 2024 – octombrie 2024.  

Cu privire la acest proiect sunt urmãtoarele discuţii: 
D-nul. consilier Sãlcudean Teodor – Alin: contabila şi secretara şcolii sunt profesori??  
D-na. consilier Maier Mirela - Elena: sunt cadre nedidactice, dar dacã citiţi titlul hotãrârii, 

naveta se deconteazã atât pentru cadrele didactice cât şi pentru cadrele nedidactice.  
Acest proiect se supune la vot si se aproba cu 11 voturi pentru, adoptându-se H.C.L. nr. 

60/10.12.2024. 
 
Se trece la pct. 6 de pe ordinea de zi aprobată. 
D-nul. consilier Biian Ioan - preşedinte de şedinţã, dã cuvântul domnului primar pentru 

prezentarea Proiectului de hotãrâre nr. 63/02.12.2024 privind aprobarea Reţelei şcolare a 
unităţilor de învăţământ din comuna Sâncel pentru anul şcolar 2025-2026.  

Acest proiect se supune la vot si se aproba cu 9 voturi pentru, adoptându-se H.C.L. nr. 
61/10.12.2024.  

 
Se trece la pct. 7 de pe ordinea de zi aprobată. 
D-nul. consilier Biian Ioan - preşedinte de şedinţã, dã cuvântul domnului primar pentru 

prezentarea Proiectului de hotãrâre nr. 64/02.12.2024 privind desemnarea unui reprezentant 
al  Consiliului local Sâncel, în Consiliul de administraţie al Şcolii Gimnaziale “Ion Pop 
Reteganul” Sâncel.  

Cu privire la acest proiect sunt urmãtoarele discuţii: 
D-nul. consilier Biian Ioan: propunerea mea este ca d-na. consilier Maier Mirela – Elena sã 

facã parte din aceastã comisie.  
Aceastã propunere se supune la vot si se aproba cu 9 voturi pentru, adoptându-se H.C.L. 

nr. 62/10.12.2024. 
 
Se trece la pct. 8 de pe ordinea de zi aprobată. 
D-nul. consilier Biian Ioan - preşedinte de şedinţã, dã cuvântul domnului primar pentru 

prezentarea Proiectului de hotãrâre nr. 65/02.12.2024 privind desemnarea unui reprezentant 
al C.L Sâncel, în Comisia pentru asigurarea calităţii educaţiei, care funcţionează în cadrul 
Şcolii Gimnaziale ,,Ion Pop Reteganul” Sâncel. 

Cu privire la acest proiect sunt urmãtoarele discuţii: 
D-nul. consilier Oniga Nicolae: propunerea mea este ca d-nul. consilier Baloş Alexandru 

sã facã parte din aceastã comisie.  
Aceastã propunere se supune la vot si se aproba cu 9 voturi pentru, adoptându-se H.C.L. 

nr. 63/10.12.2024. 
 
Se trece la pct. 9 de pe ordinea de zi aprobată. 
D-nul. consilier Biian Ioan - preşedinte de şedinţã, dã cuvântul domnului primar pentru 

prezentarea Proiectului de hotãrâre nr. 66/02.12.2024 privind acordarea unui mandat special 
pentru ajustarea tarifelor distincte  pentru serviciile prestate de asocierea SC GREENDAYS 
SRL/ GREENDAYS 2 - SOLUÇOES AMBIENTAIS SA în baza Contractului de delegare 
prin concesiune a gestiunii activităților de colectare și transport a deșeurilor în Zona 4 Lot 4 
Blaj cu nr. 159/23.08.2018.  

Acest proiect se supune la vot si se aproba cu 9 voturi pentru, adoptându-se H.C.L. nr. 
64/10.12.2024. 

 
Se trece la pct. 10 de pe ordinea de zi aprobată. 
D-nul. consilier Biian Ioan - preşedinte de şedinţã, dã cuvântul domnului primar pentru 

prezentarea Proiectului de hotãrâre nr. 67/02.12.2024 privind trecerea din proprietatea 
privatã a comunei Sâncel în proprietatea Statului Român – domeniul public şi în 
administrarea Ministerului Mediului, Apelor și Pădurilor prin Administrația Națională 
Apele Române al imobilului teren înscris în CF nr. 72892 Sâncel cu nr. cad. 72892 în 



suprafaţã de 200 mp., imobil teren care se identificã cu terenul aferent albiei minore a 
cursului de apã Valea Mare. 

Cu privire la acest proiect sunt urmãtoarele discuţii: 
D-nul. consilier Sãlcudean Teodor - Alin: cu privire la acest proiect vreau sã vã arat pe 

Google etera faptul cã extrasul de carte funciara la care faceti referire se aflã în mijlocul pãşunii şi 
nu unde este poziţionat cursul de apã la care se face referire (Valea Mare).  

D-nul. consilier Baloş Alexandru: probabil cã aceastã neconcordanţã survine din faptul cã 
pe terenul din acea zonã nu este finalizat cadastru. Tot terenul acela va fi repoziţionat pe cadastru 
şi reactualizat. Cei de la Apele Române nu ar avea niciun interes şi nici mãcar o bazã legala sã ne 
ia o suprafaţã de teren dacã nu li s-ar cuveni.  

Acest proiect se supune la vot si se aproba cu 9 voturi pentru, adoptându-se H.C.L. nr. 
65/10.12.2024. 

 
Se trece la pct. 11 de pe ordinea de zi aprobată. 
D-nul. consilier Biian Ioan - preşedinte de şedinţã, dã cuvântul domnului primar pentru 

prezentarea Proiectului de hotãrâre nr. 68/02.12.2024 privind aprobarea divizului general 
final si a indicatorilor tehnico economici finali  pentru obiectivul de investiții „Modernizare 
strǎzi în localitatea Sâncel, comuna Sâncel, judeţul Alba”: str. Simion Bǎrnuțiu, str. Iacob 
Mureșianu, str. Gheoghe Şincai, aprobat pentru finanțarea prin Programul național de 
investiții „Anghel Saligny”. 

Acest proiect se supune la vot si se aproba cu 9 voturi pentru, adoptându-se H.C.L. nr. 
66/10.12.2024. 

 
La punctul Diverse se discutã urmãtoarele:  
D-nul. consilier Poşa Alexandru - Cornel: domnule primar de vre-o douã mandate tot ridic 

problma casei ţãrãneşti de la Pãnade....mult spus casã ţãrãneascã pentru cã este doar moloz! M-am 
uitat pe Google etera şi aceasta nu figureazã a fi întabulatã. Am mai întrebat acest lucru şi mi s-a 
spus cã ar fi întabulatã. Ce puteţi sã ne spuneţi vizavi de acst lucru? Totodatã vã rog sã rezolvaţi 
cu demolarea completã şi sã curãţaţi zona pentru cã este plin de şobolani şi vulpi.  

D-nul. primar Cipariu Darius - Alexandru: o sã verific şi o sã vã aduc la cunoştiinţã dacã 
este sau nu întabulatã.  

Nemaifiind alte probleme, președintele de ședință declară ședința închisă 
 

 
 

 
   PREŞEDINTE DE ŞEDINŢǍ                              Secretar general al comuna Sâncel 
           Cons. Biian Ioan                                                                     Ciungan Roxana - Alina 


